
 

 

   SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

Onderwerp: Olievervuiling Ypenburg 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad      

           Den Haag, 7 november 2014 

Geachte voorzitter, 

Deze week vernam GroenLinks van de olievervuiling van Ypenburg. Motorolie lag dik op het water, 

het hoogheemraadschap moest in actie komen om het op te ruimen en de dierenambulance rukte 

uit om enkele met olie besmeurde vogels te redden.   

Naar aanleiding hiervan stelt GroenLinks, onder vermelding van artikel 38 van het reglement van 

orde, de volgende vragen: 

 

1. Is het college bekend met de vervuiling van het water door olie in Ypenburg?  

 

2. Is het college het met GroenLinks eens dat er de vervuiling van openbaar water schadelijke 

gevolgen kan hebben voor de natuur, het dierenleven en voor de mensen zelf? Graag een 

toelichting.  

 

3. Kan het college aangeven in hoeverre de middelen als oliedoekjes en oliebooms ervoor 

gezorgd hebben dat alle olie is opgeruimd? Hoeveel olie ligt er nu nog op het water? Graag 

een toelichting.                                                             

 

4. Is het college voornemens een onderzoek te (laten) starten naar de mogelijke schadelijke 

gevolgen van de gedumpte olie voor de natuur, het water, dieren en mensen? Graag een 

toelichting.   

 

 

 

Inge Vianen 

 

 

 


